
 

Стр. 1 от 2 

 

ДО КМЕТА НА СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

Г-ЖА ЙОРДАНКА ФАНДЪКОВА 
 

ЧРЕЗ ПРЕДСЕДАТЕЛЯ НА СТОЛИЧЕН 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 
Г-Н ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ 

ПИТАНЕ 

от Борис Силвестриев Милчев – 
общински съветник в Столичен общински съвет 

ОТНОСНО: Възможност за охраняване на обекти на „Софийска вода“ 

АД от частни охранителни фирми 

Уважаема г-жо Кмет, 

В отговор на питане от общински съветник № СОА16-ГР94-

7644-(2)/23.11.2016 г. сте заявила категорично, че „обектите от 
ключово значение на „Софийска вода“ трябва да се охраняват от ор-

ганите на МВР“. 

Във Ваше сравнително скорошно писмо СОА20-ДИ04-68-
(2)/04.02.2020 г. до Столична дирекция на вътрешните работи 

(СДВР) обаче, тази категоричност отсъства. На искането на „Со-

фийска вода“ АД за сваляне охраната на обекти, осъществявана в 
момента от полицията, Вие сте дали принципно съгласие, макар и 

при определени условия. 

През отминаващата 2021 г. е проведена усилена кореспонден-
ция с органите на Министерството на вътрешните работи (МВР), при 

която министерството последователно застъпва позицията, че това е 

недопустимо с оглед стратегическия характер на обектите и поради 
важното им значение за националната сигурност и за живота и здра-

вето на жителите на нашата община. 

С оглед на това, моля да отговорите категорично на след-
ния въпрос: 
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Подкрепяте ли свалянето на охраната на стратегически обекти 

на „Софийска вода“, осъществявана от МВР-СДВР и прехвърлянето ѝ 
на частни охранителни фирми? 

Моля, отговорът на питането да бъде включен в дневния 

ред на следващото заседание на Столичния общински съвет. 

С уважение: 

Борис Милчев, 

Общински съветник 
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